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Søknadspliktig tiltak ?
Fossemyra idrettspark og rehabilitering av kunstgressbane fra 2003.
 
2019 ble det bygget ny Fotballhall og rehabilitering av den første kunstgressbanen på Fossemyra 
Idrettspark. Og nå står neste kunstgressbane fra 2003 for rehabilitering og oppgradering.
Ved rehabilitering i 2019, var vi i møte med da Meland kommune om tiltaket var søknadspliktig eller 
ikke. Banen skule ikke endres, men oppgraderes med utbedring av drenering og justere underdekke for 
kunstgress. Konklusjonen den gang var at det ikke var søknadspliktig tiltak.
Det ble også en reguleringsendring i forbindelse med fotballhallen, men ingen endringer av 
baneforholdet.
 
Vi er i gang med å rehabilitere bane mot nord og har planer med oppstart på justering av underlaget for 
kunstgresset i januar. Det er ingen endringer av banestørrelse, eller inngrep i terreng rundt banen.
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Følgene arbeider her blitt utført til i dag av IL Kvernbit og vil bli en tiltaksplan fem til entreprenør starter 
sine arbeider;
 

1. Avtale om leige av tomt mellom Alver kommune og IL Kvernbit
2. 179,3 tonn sanert kunstgress ved firma Sanering av kunstgress ved Sports Turf management AS 

v/ Tor Mjøen
3. Granulatrester ble fjernet med støvsuger og levert sammen med det sanerte kunstgresset 
4. Kunstgress levert til godkjent mottak i DK (7 trailerlass)- Re Match Turf Recycling
5. Multiconsult Norge AS, utarbeidet rapport i masser under kunstgressbane.

Det er registret sink 260 mg/kg TS, se vedlagt kart «grønt delområde» kan gjenbrukes innenfor 
tiltaksområdet. 

6. Området er lukket med støpte kantmurer, montert sandfang kummer med sil, som skal fange 
opp avrenning av granulat og fiber fra kunstgressbane.

7. Drenering vil bli utbedret i forbindelse med rehabilitering av bane.
 
Entreprenør firma Vestafjell AS, skal oppgradere og avrette underlaget for ny kunstgressbane, og vil ha 
ansvaret for at masser blir benyttet slik det kommer frem i rapport fra Multiconsult Norge AS.

 
 
Det vi ønsker en tilbakemelding om dette er et søknadspliktig tiltak.
Ta kontakt om du ønsker ytterligere info
 
 
Med vennlig hilsen
Olav-Tore Fosse
 
Tlf. 913 3 856

 
 
 
 


